
 Zápis
z 21. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 11. 6. 2024 

Přítomno dle prezenční listiny:  13 prezenčně, 3 online
Omluveni: doc. Kouřil, Ing. Henke, Ing. Stupák, Ing. Domín, doc. Jelínek, Ing. Malý, doc. Mareš, 
Ing. Pivoňka, Ing. Šimonová, doc. Švecová
Nepřítomni bez omluvy: 
Hosté:   prof. Pospíšil, prof. Novák, prof. Jahoda, prof. Dostálek, Dr. Muzikářová, 
Ing. Chválná, Ing. Brůhová, prof. Matějka, Mgr. Junková, Ing. Algerová, Bc. Nevšímal
 

Program zasedání Akademického senátu konaného dne 11. 6. 2024 
1. Výroční zpráva o činnosti (schvalování)
2. Výroční zpráva o hospodaření (schvalování)
3. Vnitřní mzdový předpis (informace)
4. Podpisový řád (informace)
5. Různé

a) Informace z činnosti výborů
b) Informace z kolegia rektora

Program jednání schválen (hlasování pro - proti – zdržel 14 – 0 – 0) 1 on-line nehlasoval

Ad 1. Výroční zpráva o činnosti (schvalování)

Všechny připomínky AS byly zakomponované po prvním čtení. K předkládané verzi připomínky 
nebyly.

Usnesení: AS VŠCHT Praha schvaluje Výroční zprávu o činnosti za rok 2023

Hlasování:  15 (12 prezenčně + 3 online) – 0 – 0

Ad 2. Výroční zpráva o hospodaření (schvalování)

Jedná se o ustálenou formu výroční zprávy, která informuje o roční činnosti VŠCHT. Výroční zpráva o 
hospodaření poskytuje informace ekonomického charakteru.

Paní kvestorka vysvětlila zákonné náležitosti výroční zprávy.

Připomínky nebyly.



Usnesení: AS VŠCHT Praha schvaluje Výroční zprávu o hospodaření

Hlasování:  15 (12 prezenčně + 3 online)– 0 – 0

Ad 3. Vnitřní mzdový předpis (informace)

Pan rektor vysvětlil význam a strukturu mzdového předpisu (VMP).

Ing. Brůhová představila stav revidovaného mzdového předpisu. 

Diskuse: prof. Cibulka připomněl záměr zakotvit odměny za práci v AS v VMP. Pan rektor a pan 
prorektor Jahoda odpovídali na otázky ohledně přestupu zaměstnanců mezi jednotlivými třídami.

Ad 4. Podpisový řád (informace)

Paní kvestorka informovala o právních souvislostech a vnitřní struktuře Podpisového řádu.

V průběhu tohoto bodu přišel doc. Sýkora. AS jedná v počtu 16.

Ad 5. Různé

a) Informace z činnosti výborů

PEDAGOGICKÝ VÝBOR - doc. Rubešová informoval o jednání výboru s panem rektorem.

                     VĚDECKO-VÝZKUMNÝ VÝBOR - prof. Friess informoval o připravovaném jednání v září. 

HOSPODÁŘSKÝ VÝBOR - doc. Kouřil 
Doc. Kouřil byl ze zasedání omluven. 

ORGANIZAČNÍ VÝBOR - prof. Cibulka informoval o jednání Rady pro vnitřní hodnocení. 
Bc. Nevšímal informoval o práci PKC. Prof. Cibulka informoval o chystaném hodnocení 
VŠCHT Praha asociací EUA. Pan rektor vysvětlil rozdíly mezi hodnoceními EAU (komplexní
hodnocení oblastí, ve kterých jsme silní) a MEP (hodnocení tvůrčí činnosti).

Na závěr pan předseda AS poděkoval senátorům za práci v AS a popřál hezké prázdniny.

                                    Příští zasedání AS bude oznámeno.

   Zapsal: RNDr. Pavel Pokorný, Ph.D.                 Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D.




